

Title (en)

Container for storing, displaying and removal of goods on a display stand

Title (de)

Behälter zur Aufbewahrung, Darbietung und Entnahme von loser Ware in einem Verkaufsstand

Title (fr)

Récipient destiné à la conservation, à la présentation et au prélèvement de marchandises en vrac dans un stand de vente

Publication

**EP 2698082 A1 20140219 (DE)**

Application

**EP 13003863 A 20130802**

Priority

DE 102012016099 A 20120815

Abstract (en)

The container (10) has a base portion (14) provided with a removal opening (24) which is locked by a transparent flip cover (50). The base portion for packing the commodity is made of plastic material and is formed in pot shape, can shape or tub shape. The flip cover is linked at a collar portion (44) in a swingable manner. The flip cover is rotated around an edge (26) of the removal opening. A latch element is fastened at the opening edge in releasable manner. The flip cover is made of polymethyl methacrylate or polycarbonate material.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Behälter (10) zur Aufbewahrung, Darbietung und Entnahme von loser Ware, insbesondere Süßwaren, in einem Verkaufsstand (12), mit einem Behälterunterteil (14), das eine durch einen transparenten Klappdeckel (50) verschließbare Entnahmeeöffnung (24) aufweist. Damit ein Luftzutritt zur losen Ware mit geringem Aufwand verhindert und trotzdem eine ansprechende Präsentation und eine einfache Entnahme der losen Ware ermöglicht wird, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, dass das Behälterunterteil (14) aus einem topf- oder wattenförmigen Unterteil (14) einer dosenartigen Kunststoff-Einwegverpackung der Ware besteht und dass der Klappdeckel (50) schwenkbar an einem Kragen (44) angelenkt ist, der unterhalb vom Klappdeckel (50) um einen Öffnungsrand (26) der Entnahmeeöffnung (24) umläuft und Mittel (92, 98) zur lösbarer Befestigung am Öffnungsrand (26) aufweist.

IPC 8 full level

**A47F 3/14** (2006.01); **B65D 43/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 3/145** (2013.01); **B65D 43/167** (2013.01)

Citation (applicant)

DE 102009058645 B4 20120614 - CANDY STATION GMBH [DE]

Citation (search report)

- [XI] US 5667092 A 19970916 - JULIUS ROBERT P [US], et al
- [XI] US 2004118848 A1 20040624 - MARSHALL NEIL R [GB]
- [X] US 2011315680 A1 20111229 - SMITH JOHN C [US], et al
- [XI] US 5657894 A 19970819 - BOWEN LARRY J [US]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2698082 A1 20140219**

DOCDB simple family (application)

**EP 13003863 A 20130802**